

Title (en)

Roof ventilating element.

Title (de)

Dachbelüftungselement.

Title (fr)

Elément d'aération de toit.

Publication

**EP 0172310 A1 19860226 (DE)**

Application

**EP 85104373 A 19850411**

Priority

DE 3431319 A 19840825

Abstract (en)

The element is provided with an air passage orifice (L) assigned to the pantiles (4) and lying in the direction of the roof pitch, and is designed, in order to obtain a visually advantageous structural shape which is stable in use, as a pantile distance piece (D) so that it is fixed to the top edge (11) of the lower pantile (4), maintains the overlapping end (4') of the upper pantile (4) at a distance (y) from the top of the lower pantile (4), and is equipped with supporting walls (9, 10) forming the air passage orifice (L). <IMAGE>

Abstract (de)

Das Element ist mit den Dachpfannen (4) zugeordneten, in Richtung der Dachneigung liegender Luftdurchtrittsöffnung (L) versehen, und ist zur Erzielung einer optisch vorteilhaften gebrauchsstabilen Bauform, als Dachpfannen-Distanzstück (D) gestaltet derart, daß es, an der Oberkante (11) der unteren Dachpfanne (4) befestigt, das Überlappungsende (4') der oberen Dachpfanne (4) in Abstandsstellung (y) zur Oberseite der unteren Dachpfanne (4) hält und mit die Luftdurchtrittsöffnung (L) bildenden Stützwänden (9, 10) ausgestattet ist.

IPC 1-7

**E04D 13/16**

IPC 8 full level

**E04D 13/17** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04D 13/17** (2013.01)

Citation (search report)

- [XE] EP 0138561 A2 19850424 - ANCHOR BUILDING PRODUCTS LTD [GB]
- [Y] DE 1158688 B 19631205 - CARL LOHMANN
- [Y] DE 1056350 B 19590430 - FRANZ BERLINGER
- [A] DE 15546 C

Cited by

EP0593006A1; US2014366470A1; US9228356B2; GB2231398A; GB2231398B; FR2603929A1; BE1000815A3; WO9510675A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0172310 A1 19860226**; DE 3431319 A1 19860306

DOCDB simple family (application)

**EP 85104373 A 19850411**; DE 3431319 A 19840825